
 

 

Referat fra elevrådsmøte 
Enhet/avdeling: Frivoll skole  

Dato: Torsdag 14.01.21 kl.08.30-9.15  

Sted: Kjøkkenet 

Alle til stede 

  

Saksnr/sak Sammendrag Ansvar 

Godkjenning av 

referat fra forrige 

møte 

Godkjent  

Sak 13/20-21 Paragraf 9a: Elevenes skolemiljø 

Hvordan har elevene det på Frivoll skole? 

 Elevene er fornøyd med sone-inndelingen i 

friminuttene.  

 Mindre stygge ord i friminuttene. 

 Jentedo ute bør pusses opp og males 

 Guttedoen inne på Nordlys, bør males – 

veldig vond lukt. Ønsker at Steinar kan 

spraye mot edderkopper ( dette har blitt 

gjort før) 

 

 

 

 

 

 

Kari snakker 

med Roald 

Sak 14/20-21 Evaluering av Frivolltalenter 17.12: 

 gøy at det var digitalt 

 fint at en kunne filme hjemme 

 neste år- to innslag fra hver klasse 

 flott at klassene som vant kan gå kino 

 bedre med dommere enn at alle elevene 

skulle bestemme 

 

 

Sak 15/20-21 Info fra BUK 

Barn- og unges kommunestyre 

 
Vi er lei oss for at vi ennå ikke har kunne holde 

møter i barn- og unges kommunestyre (BUK) dette 

skoleåret på grunn av Covid-19 og 

smittevernhensyn, og vi beklager at vi fremdeles 

ikke kan holde møter i BUK. 

 

Vi håper at vi i løpet av våren/sommer kan få til et 

fysisk møte i kommunestyresalen på rådhuset.  Vi vil 

da gjerne ta opp saken om fordeling av midler fra 

BUK. 

 

 



 

 

Hvis dere har spørsmål om «saker» eller har saker 

som dere ønsker å ta opp, må dere gjerne sende oss 

noen innspill og tilbakemeldinger. 

 

Sak 16/20-21 Høre med klassene om de har noen saker vi som 

elevråd kan jobbe med? 

 flere valg på skolemelk – Maja og Elias 

undersøker dette 

 Skidag -når snøen kommer. Elevene ønsker 

å ha det fritt, ikke noe opplegg, kun bål og 

ski, hopp og aking 

 Spill-dag på Ipaden for hele skolen, for 

eksempel 4.-7.kl 

 Flere apparater utenfor Nordlys (5.-7.kl) 

 Pusse opp jentedoen ute og guttedoen inne 

på Nordlys 

 Parkour, i skolegården/Heia 

 Lage klatreveggen om til veggdankvegg. 

 Leksefri skole- Maja og Elias tar dette opp 

med rektor 

 

Eventuelt   

 

 

  


